



DATA-SHEET

SPECIFICATION & DATA SHEET 物质规格数据表		Chemical Analysis: 化学分析	
Product Code: 产品编码	PA0274 1 000 32	Chemical Name: 化学名称	1,3-Bis(citraconimidomethyl)benzene 1,3-双(柠糠酰亚胺甲基)苯
Trade Name: 商品名称	Antireversion agent WK-901 抗硫化返原剂	CAS No.: CAS 编号:	119462-56-5
Synonym 同类名称	PK900;Perkalink 900		

Product Information: 产品资料

***Specification 规格

Appearance (visual inspection): 外观(目测)	Light white powder 浅白色粉末	Assay content % ≥ 纯度% ≥	96
Initial M.P. °C ≥ 初熔点 °C ≥	75	Final M.P. °C 终熔点 °C	80-90
Loss on drying % ≤ 加热减量% ≤	0.50	Ash content % ≤ 灰份% ≤	0.30
Residues(150µm)% ≤ 筛余物(150µm)% ≤	0.10		

***Typical Properties 主要特性

The goods is an antireversion agent, the focus of glue burn time, speed and physical capabilities without affecting alum and therefore no adjustment to Yongbenpin original recipes	本品是一种抗硫化返原剂, 对胶料的焦烧时间、硫化速度和物理性能无影响, 因此使用本品无需调整原来的配方和生产工艺。
---	---

***Recommended Applications 应用推荐

Ziwtai applicable to the goods, leading plastic births, solid births, plastic roller, large products, such as rubber thermal products, the durability of the tyres to improve, high-speed performance and resistance to abrasion have an important role; To improve the quality of rubber complicated very effective. The goods may decrease dynamic heat. Improve resistance of aging, brass-plated steel wire to the tape Lianxian good performance in the use of this. Goods can also be used for the capsules sulphide formula, the reduction of sulphur or not to eliminate mould made offensive foul. In the use of high-temperature sulphide formula it can make the sulphide's temperature increase, thereby improving the efficiency of production and the use of rubber without reducing performance.	本品适用于子午胎、斜胶胎、实心胎、胶辊、大型制品、耐热制品等橡胶制品, 对改善轮胎的耐久性能、高速性能和耐磨性都有着重要作用; 对提高橡胶杂件的质量也非常有效。 本品也可用于高硫帘布胶配方中, 降低动态生热。提高耐老化性, 使镀黄铜钢丝帘线的粘合性能在使用其间保持良好。本品也可以用于胶囊硫化配方中, 减少或不用硫磺, 消除模具发秽臭的问题。在高温硫化配方中使用本品可提高硫化温度, 从而提高生产效率, 同时不降低橡胶制品的使用性能。
---	---

***Handling and Storage recommendations 推荐使用和存储条件

Be stored in dry, good ventilation conditions place, packaging conditions storage period of 12 months	应储存在干燥、通风条件良好的地方, 封装包装条件下储存期 12 个月
---	------------------------------------

***Package 包装

Bag:20kg/bag 袋装:20kg/bag	Pallet(1.1*1.1*0.1) : 600kg/P 托盘(1.1*1.1*0.1) : 600kg/P
-----------------------------	--